
MOTIE DUURZAAM MAAIBELEID
Gelet op artikel 35 van het reglement van orde

De raad van de gemeente Aalsmeer in vergadering bijeen op 3 november 2022;

Overwegende dat:
• het college op 8 Juli 2021 aan de raad aangaf dat er geen duurzaam maaibeleid is;
• het college tijdens deze vergadering aangaf er geen specifieke bestrijdingsmethoden zijn van 

de Japanse Duizendknoop;
• een duurzaam maaibeleid anno 2022 goedkoop te realiseren is, met grote impact voor de 

natuur en biodiversiteit;

Constaterende dat: 
• bermen van wegen in de gemeente waar men geen last heeft van hoog gras of andere 

groeisels, tijdens het voortplantingsseizoen van insecten, bijen enz. worden plat gemaaid;
• op andere plekken bepaalde planten juist welig kunnen tieren (zoals berenklauwen rondom 

het RKDES-terrein en Japanse Duizendknoop in grote delen van Aalsmeer);

Verzoekt het college van B&W: 
• Een duurzaam maaibeleid op te stellen, met als uitgangspunt dat er tijdens de periode dat de 

insecten, bijen enz. zich voorplanten er niet wordt gemaaid en er ingezet wordt op 
permanente bestrijding van berenklauwen en Japanse duizendknopen, en daar waar planten 
en grassen geen hinder opleveren er veel later of niet wordt gemaaid;

En gaat over tot de orde van de dag.
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